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دنیزلی: امیدوارم مجیدی موفق باشد اما ما بازی را ببریم

سرمربی پرسپولیس با اشاره به حضور مجیدی در ترکیب الغرافه گفت: انشاءالله فرهاد مجیدی موفق باشد و ما هم بازی

را ببریم.

کاری کنیم که هواداران همیشه کنار ما باشند
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به گزارش خبرگزاری فارس، مصطفی دنیزلی پس از تمرین امروز در جمع خبرنگاران درباره آخرین شرایط پرسپولیس گفت: در بازی
مقابل الشباب به یک پیروزی شیرین دست یافتیم. میدانستم اماراتیها را شکست میدهیم و به برتری در این بازی ایمان داشتم اما

هیچکس نمیدانست 6 گل به این حریف میزنیم.

وی در پاسخ به سؤالی در خصوص حضور هواداران پرسپولیس در ورزشگاه آزادی گفت: میدانم پرسپولیس طرفداران بیشماری را
دارد. باشگاه پرسپولیس و این تیم به حضور این همه هوادار عادت دارد. باید کاری کنیم که این هواداران همیشه در کنار ما باشند و

دل آنها را به دست آوریم.

دنیزلی در پاسخ به این سؤال که آیا هواداران در بازیهای آینده نیز شما را همراهی خواهند کرد یا خیر گفت: پس از بازی با الغرافه
منتظر هواداران در دیدار برابر داماش گیلان هستیم. حداقل منتظر 40 یا 50 هزار هستیم که ما را حمایت کنند که انشاءالله این اتفاق

میافتد. دل ما برای هواداران پرسپولیس تنگ شده و دل آنها نیز برای ما تنگ شده است. پس باید همدیگر را بیشتر ببینیم.

سرمربی پرسپولیس درباره دیدار روز چهارشنبه با الغرافه قطر و شکست سنگین پرسپولیس مقابل الغرافه که دو سال پیش با نتیجه 5
بر یک اتفاق افتاد، اظهار داشت: تمام بازیکنان، مسئولان و کادر فنی میدانیم هواداران از ما چه میخواهند. کار ما هم این است که

خواسته هواداران را برآورده کنیم پس به دنبال این هستیم تا به خواسته هواداران با یک نتیجه خوب جامه عمل بپوشانیم.

وی درباره حضور فرهاد مجیدی در الغرافه گفت: فرهاد مجیدی را خیلی دوست دارم. انشاءالله او همیشه موفق باشد اما مهمتر از آن
موفقیت پرسپولیس است. انشاءالله هم ما بازی را ببریم و هم فرهاد مجیدی موفق باشد.

دنیزلی در خصوص بازی دوستانه روز گذشته مقابل پاس همدان که با تساوی 2 بر 2 خاتمه یافت گفت: به دنبال یک بازی تدارکاتی
بودیم. در این بازی انتظار نتیجه نداشتیم. چند وقت از شرایط بازی دور بودیم و میخواستیم بچهها را مورد ارزیابی قرار دهیم. دیدار
خوبی بود و خوشبختانه بازیکنان ما وضعیت بدنی خود را متوجه شدند که چطور باید برای بازی با الغرافه تلاش کنند و خود را به مرز

آمادگی برسانند.
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